

NORTHWEST TERRITORIES LANDS ACT

FORM OF NOTIFICATION REGULATIONS
R-084-2014

AMENDED BY

This consolidation is not an official statement of the law. It is an office consolidation prepared by Legislation Division, Department of Justice, for convenience of reference only. The authoritative text of regulations can be ascertained from the *Revised Regulations of the Northwest Territories, 1990* and the monthly publication of Part II of the *Northwest Territories Gazette*.

This consolidation and other G.N.W.T. legislation can be accessed on-line at

<http://www.justice.gov.nt.ca/Legislation/SearchLeg&Reg.shtml>

LOI SUR LES TERRES DES
TERRITOIRES DU NORD-OUEST

**RÈGLEMENT SUR LA FORMULE DE
NOTIFICATION**
R-084-2014

MODIFIÉ PAR

La présente codification administrative ne constitue pas le texte officiel de la loi; elle n'est établie qu'à titre documentaire par les Affaires législatives du ministère de la Justice. Seuls les règlements contenus dans les *Règlements révisés des Territoires du Nord-Ouest (1990)* et dans les parutions mensuelles de la Partie II de la *Gazette des Territoires du Nord-Ouest* ont force de loi.

La présente codification administrative et les autres lois et règlements du G.T.N.-O. sont disponibles en direct à l'adresse suivante :

<http://www.justice.gov.nt.ca/Legislation/SearchLeg&RegFR.shtml>

NORTHWEST TERRITORIES LANDS ACT

FORM OF NOTIFICATION REGULATIONS

The Commissioner in Executive Council, under section 19 of the *Northwest Territories Lands Act* and every enabling power, makes the *Form of Notification Regulations*.

1. The form of notification set out in the Schedule is prescribed for the purposes of the definition "notification" in section 1 of the Act.

LOI SUR LES TERRES DES
TERRITOIRES DU NORD-OUEST

**RÈGLEMENT SUR LA FORMULE
DE NOTIFICATION**

Le commissaire, en Conseil exécutif, en vertu de l'article 19 de la *Loi sur les terres des Territoires du Nord-Ouest* et de tout pouvoir habilitant, prend le *Règlement sur la formule de notification*.

1. La notification aux fins de la définition «notification» à l'article 1 de la Loi est établie selon la formule de l'annexe.

SCHEDULE

(Section 1)

NORTHWEST TERRITORIES LANDS ACT

NOTIFICATION

To the Registrar,

Northwest Territories Land Registration District

I hereby direct you to issue a certificate of title under subsection 7(2) of the *Northwest Territories Lands Act* to:

Full Legal Name: _____

Mailing Address: _____
(including Postal Code) _____

in respect of the following lands:

Nature of estate granted:

Subject to the exceptions and reservations set out in the *Northwest Territories Lands Act* and the *Northwest Territories Lands Regulations* and also excepting and reserving the reservations, easements, rights and other interests as follows:

Consideration:

SIGNED and SEALED by _____

at Yellowknife, in the Northwest Territories this _____ day of _____ 20____ .

LOI SUR LES TERRES DES TERRITOIRES DU NORD-OUEST

NOTIFICATION

Au registrateur :

Circonscription d'enregistrement des Territoires du Nord-Ouest

Je vous ordonne par les présentes de délivrer un certificat de titre en vertu du paragraphe 7(2) de la *Loi sur les terres des Territoires du Nord-Ouest* à :

Nom au complet : _____

Adresse postale : _____
(y compris le code postal)

à l'égard des terres suivantes :

Nature des droits concédés :

Sous réserve des exclusions et réserves énoncées dans la *Loi sur les terres des Territoires du Nord-Ouest* et le *Règlement sur les terres des Territoires du Nord-Ouest* et à l'exception des servitudes, exclusions ou réserves suivantes :

Contrepartie :

SIGNÉ et SCELLÉ par _____

à Yellowknife, dans les Territoires du Nord-Ouest le _____ jour _____ 20____ .

Printed by
Territorial Printer, Northwest Territories
Yellowknife, N.W.T./2014©

Imprimé par
l'imprimeur territorial, Territoires du Nord-Ouest
Yellowknife (T. N.-O.)/2014©
